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Záznam 

z jednání konaného dne 22. listopadu 2023 

v 15,00 hod. 

 

Přítomni: - členové a stálí hosté dle prezenčních listů 

Zapisovatel: M. Čadský 

Hosté: dle prezenčního listu. 

 

Předložené písemné materiály: 

Podklady pro jednání byly členům komise poskytnuty elektronickou formou. 

 

Komise zahájila jednání v 15.07 v okamžiku, kdy bylo přítomných 10 členů.  

 

Jednání komise zahájil M. Duška přivítáním členů a hostů. Komise v úvodu hlasovala o 

přítomnosti hostů na jednání komise, jejichž přítomnost schválila (10-0-0). Dále komise 

schválila (10-0-0) zápis ze zářijového jednání komise a schválila (10-0-0) program 

jednání. 

 

Program jednání komise byl: 

1. Vltavská filharmonie - prezentace projektu. 

2. Úprava okružní křižovatky Ryšavého - Roztylská. 

3. Úpravy v ZPS v oblasti Smíchova. 

4. Návrh skladby Ceníku parkovacích oprávnění v ZPS. 

5. Požadavky Spolku Neruda na úpravu ZPS v Praze 1. 

6. Problematika sdílených koloběžek. V případě, že se projednání předchozích bodů 

protáhne, bude tento bod přesunut na následující jednání komise. 

 

  

1. Bod - Vltavská filharmonie - prezentace projektu. 
 

Zástupci projektanta seznámili členy komise s historií a záměry projektu realizace 

Vltavské filharmonie. Vzhledem k rozsahu představovaného projektu požádali členové o 

směřování prezentace zejména k dopravnímu řešení celého projektu.  

 

V rámci diskuse k dopravnímu řešení došlo i na problematiku tramvajové dopravy, jejíž 

provoz se navrženým řešením částečně zhorší, což by podle zástupců DP Praha nemělo 

mít zásadní vliv na tramvajový provoz. Protože nebyl na jednání komise přítomný 

zástupce DP Praha, odložila komise tento bod na některé z dalších jednání, ke kterému 

by byl přizván zástupce DP Praha. 

 

V průběhu tohoto bodu v 15.11 resp. v 15.13 se na jednání dostavili další členové V. Novotný a 

L. Hataš, takže na další jednání komise bylo přítomno 12 členů. 

 

  

HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 

MAGISTRÁT HLAVNÍHO MĚSTA PRAHY  

Komise Rady hlavního města Prahy pro parkování a 

silniční dopravu  
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2. Bod - Úprava okružní křižovatky Ryšavého - Roztylská. 

 

Zástupci MČ přednesli aktuální problém, který v dopravě přináší současné 

uspořádání okružní křižovatky. Záměrem MČ je tuto křižovatku upravit tak, aby 

motoristům zjednodušila průjezd při snížení počtu kolizních situací, které zde 

chybným chováním řidičů vznikají. 

 

Po krátké diskusi přijala (10-0-1) usnesení, kterým konstatuje, že se seznámila se 

situací na okružní křižovatce Ryšavého – Roztylská a doporučuje zpracovat 

komplexní projektovou dokumentaci na její úpravu. 

 

3. Bod - Úpravy v ZPS v oblasti Smíchova. 
 

 

M. Kostohryz seznámil přítomné se zamýšlenými úpravami parkování v oblasti 

Smíchova, které spočívají ve snížení počtu smíšených zón, kterých je s ohledem na 

blízkost centra města téměř dvojnásobné množství, než o sousedních či obdobných 

lokalitách. Současně jsou v této oblasti plánována cykloopatření, díky kterým dojde 

k úbytku parkovacích míst v řádu jednotek. 

 

Komise jednomyslně (12-0-0) vzala předložené úpravy bez dalšího na vědomí. 

 

 

4. Bod - Návrh skladby Ceníku parkovacích oprávnění v ZPS. 
 

Z. Hřib postupně představil přítomným jednotlivé návrhy na změnu skladby ceníku pro 

ZPS s odůvodněním úprav. 

 

M. Braun Kohlová seznámila přítomné s dopady zavedení návštěvnického kreditu na 

parkování rezidentů ve vybraných lokalitách typických pro jednotlivé typy městské 

zástavby. Prezentace přílohou tohoto zápisu. 

 

Vzhledem k nedostatečnému času na projednání tohoto bodu a s ohledem na potřebu 

představit požadavky zařazené na bod 5. neproběhla řádná diskuse a bod byl přerušen. 

Komise se jím bude zabývat na nejbližším jednání, kde bude s ohledem na důležitost 

jediným bodem programu. 

 

V průběhu tohoto bodu v 16.30 jednání O. Matěj Hrubeš, takže na další jednání komise bylo 

přítomno 11 členů. 

 

 

5. Bod - Požadavky Spolku Neruda na úpravu ZPS v Praze 1. 
 

Zástupkyně spolku Neruda, přednesla členům požadavky spolku na omezení parkování 

zejména návštěv a na aut na základě přenosných parkovacích oprávněních v ZPS. Jako 

dlouholetí uživatelé ZPS plně chápou omezení pro parkování řemeslníků a plně si 

dokážou s jejich parkování poradit, resp. omezení návštěvnického parkování v těchto 

případech pro ně jako občany (rezidenty) ZPS není problém. 

 

Komise k tomuto nepřijala žádné usnesení a požadavky spolku budou projednány 

v rámci projednávání návrhu skladby ceníku pro ZPS.. 

 

V průběhu tohoto bodu v 17.05 resp. v 17.40 opustili jednání F. Hájek, P. Horský, V. Novotný, 

L. Czital a L. Fiala, takže na další jednání komise bylo přítomno 7 členů. 
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6. Bod - Problematika sdílených koloběžek byl s ohledem na pokročilou dobu trvání 

jednání odložen na některé z příštích jednání komise.  
 

 

Jednání komise bylo ukončeno v 18.05 hod.  

 

Zaznamenal: M. Čadský  

Schválil: M. Duška 


